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  Z Á P I S N I C A 

z mimoriadneho zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 28.09.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, Bc. Eduard Filo (prišiel 

neskôr), JUDr. Ivana Hudecová, Dr. Jozef Hrubo 

 

Neprítomný: p. Martin Barčák 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Žiadosť SSMT, m.r.o. o zmenu Programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 

2016 

 

3. Prerokovanie podnetu na prešetrenie osoby od občanov mestských nájomných 

bytov na ul. Východná 33 

 

4. Rôzne 

 

5. Záver 

 

 

Zasadnutie KSV a VP otvorila predsedníčka komisie, p. Eva Struhárová. 

 

Komisia počtom hlasov 4 za, odsúhlasila predložený program ako celok. 

 

 

K bodu 2.  Žiadosť SSMT, m.r.o. o zmenu Programového rozpočtu Mesta Trenčín                     

                  na rok 2016 

 

Predložil: Mgr. Ladislav Pavlík 

 

Dôvodom žiadosti na zmenu rozpočtu sú zvýšené výdavky o 890 € na položke 

Transfery – Náhrada počas PN na strediskách ZOS, Terénnej OS, Nocľaháreň a Detské jasle. 

Pre ZpS navrhujú zvýšiť položku 633 Materiál o 2 000 € vzhľadom na plánovaný nákup 

nepremokavého posteľného prádla. V ZpS navrhujú schváliť nový kapitálový výdavok na 

položke 717 Realizácia stavieb a ich technického zhodnotenia – Záhradný altánok v ZpS vo 

výške 2 000 € a nový kapitálový výdavok na položke 717 Realizácia stavieb a ich technického 

zhodnotenia – Chodník v záhrade ZpS vo výške 2 000 €. Vyššie uvedené výdavky navrhujú 

pokryť z položky 630 (635) Rezerva na stredisku Manažment jej znížením o 6 890 €. 
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Mgr. Pavlík: dodal, že by chceli niečo dočerpať z rezervy, z ktorej môžu čerpať len so 

súhlasom komisie a MsZ. Dnes pôjde tento návrh aj na schvaľovanie do MsZ. 

 

UZNESENIE č. 164 

 

Komisia počtom hlasov 4 za, odporúča schváliť žiadosť SSMT, m.r.o. o zmenu 

Programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2016. 

 

 

K bodu 3. Prerokovanie podnetu na prešetrenie osoby od občanov mestských  

                  nájomných bytov na ul. Východná 33 

  

Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková  

 

Počas rokovania o bode 3 sa na zasadnutie komisie dostavil Bc. Filo, člen komisie. 

 

Mgr. Halienková: Dňa 07.09.2016 komisia na svojom zasadnutí počtom hlasov 4 za, zo 4 

prítomných členov komisie odporučila žiadosti o výmenu 1-izbového bytu č. 8 na ul. 

Kasárenská 1725/5A za 1-izbový byt č. 44 na ul. Východná 6690/33 vo vlastníctve mesta 

Trenčín Jána Meda vyhovieť na dobu určitú, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni 

v ktorom bude zmluva zverejnená do 31.12.2017 /Uznesenie č. 159/. Dňa 20.09.2016 bol na 

Mestský úrad doručený podnet od občanov mestských nájomných bytov na ul. Východná 33 

na prešetrenie osoby p. Jána Meda a zváženie pridelenia bytu p. Medovi. 

Mgr. Beniačová: VZN neurčuje za povinnosť skúmať trestnú minulosť žiadateľov a 

nájomníkov mestských bytov. 

Mgr. Pavlík: Pozná p. Meda. P. Medo prichádza do konfliktu s nájomcami na ul. Kasárenská 

väčšinou kvôli 1 veci. Keď dostanú soc. dávky, robia tam šábes, púšťajú hlasnú hudbu a p. 

Medo to neznáša, vypína im to a oni mu zato robia zle, prepichujú mu pneumatiky na aute. 

Ale p. Medo nikdy nie iniciátorom takéhoto konfliktu. Nie je výtržník, zlodej ani vrah. 

Mgr. Činčárová: Na p. Meda nie sú sťažnosti, čo sa týka spolužitia a hluku.  

Mgr. Beniačová: Kvôli p. Medovi nie sú tam ani výjazdy z MsP. Za správcu mestských 

bytov je proti tomu, aby žiadosť p. Meda bola stiahnutá. 

P. Struhárová: odporúča byt p. Medovi prenajať na skúšku na 1 rok. Podnet je anonymný, 

nie je tam nikto podpísaný, nemuseli by sa s tým ani zaoberať.  

P. Hudecová: P. Meda nepozná, ale dala by mu šancu. 

JUDr. Smolka: Musia len veriť úradníkom, že to preverili dobre, nie je v ich silách overovať 

každú žiadosť. On tých ľudí nepozná, je zato, aby sa mestské byty prideľovali slušným 

ľuďom, aby sa predišlo problémom a sťažnostiam.  

Mgr. Beniačová: 100% záruka nie je pri nikom.  

JUDr. Smolka: Potenciálne riziko je v každom, ale pokiaľ tu nie je také riziko, o ktorom by 

sme vedeli, tak mu dajme šancu. 

Mgr. Beniačová: Na p. Meda neevidujú za tie roky žiadnu sťažnosť, platby za nájomné sú 

pravidelné. Nezaslúžia si všetci celý život žiť na Kasárenskej. P. Medo má 16 ročnú dcéru, 

pre ktorú tam nie je vhodné výchovné prostredie. Aj na ul. Východná sú to soc. byty a aj títo 

ľudia majú na ne nárok pokiaľ spĺňajú schopnosť úhrady nájomného. Mesto má VZN, 

v ktorom sú uvedené podmienky prideľovania bytov. 
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UZNESENIE č. 165 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, berie na vedomie podnet na prešetrenie osoby od 

občanov mestských nájomných bytov na ul. Východná 33 a trvá na svojom uznesení č. 159 zo 

zasadnutia komisie konaného dňa 07.09.2016, ktoré zostáva nemenné. 

 

 

K bodu 4. Rôzne 

 

P. Struhárová: Bol za ňou p. Gálik, že nejaká suseda sa ho pýtala, či aj oni dostanú nové 

dodatky k zmluvám o poskytovaní soc. služby, lebo platí za obedy, ktoré nepoberá a keď sa 

pýtala, povedali jej, že na konci roka jej to zúčtujú. P. Struhárová mu povedala, že nové 

dodatky dostanú na začiatku nového roka. 

Mgr. Pavlík: P. Gálik bol za p. Šedivou a p. Kaščákovou, vysvetlili mu to a na kalkulačke 

zrátali, on uznal. 

P. Struhárová: Pýtala sa p. Gálika, či si prevzal výzvu na preposúdenie odkázanosti na soc. 

službu. Odpovedal jej, že prevzal, no neuposlúchol. On sa považuje za poberateľa soc. služby, 

ktorý je ZpS umiestnený z iných vážnych dôvodov v zmysle zákona o soc. službách.             

P. Struhárová na budúce zasadnutie komisie pripraví list, ktorý im dá, pretože volala ohľadne 

spisu p. Gálika p. Kaščákovej (ZpS Lavičková) a p. Gálik nemá v rozhodnutí o odkázanosti 

na soc. službu uvedené, že je odkázaný z iných vážnych dôvodov.  

 

Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

 

 

 

              Eva Struhárová v.r. 

                      predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie,  

    dňa 29.09.2016                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                


